
OR.0012.3.29.2023 
 P R O T O K Ó Ł  Nr 55/23 

 
z posiedzenia Komisji Prawa i Porządku Publicznego, 

odbytego w dniu 24 października 2023 r. 
 pod przewodnictwem Radosława Budy 

 
Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 
1. Buda Radosław        - przewodniczący    
2. Duda Robert 
3. Gęsiak Andrzej 
4. Grajnert Tomasz      
5. Mituła Bronisław 
6. Poznerowicz Krzysztof          
7. Zarębska Maria         - zastępca przewodniczącego 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Joanna Skotnicka - Fiuk          –Zastępca Burmistrza Wielunia  
2. Magdalena Majkowska         – Sekretarz Miasta 
3. Arkadiusz Skupień                   –Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Kierownik USC 
4. Maciej Preś               – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju 
5. Pani …          – Wydział Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 
6. Pan …                                         –Wydział Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

 

Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Informacja o sporządzonym protokole 54/23 z posiedzenia Komisji.  

3. Zapoznanie się z informacją o funkcjonowaniu obrony cywilnej w Gminie Wieluń. 

4. Zapoznanie się z informacją dotyczącą przygotowań do zimowego utrzymania dróg 
administrowanych przez gminę.  

5. Zapoznanie się z informacją na temat usuwania azbestu na terenie Gminy Wieluń – stan na dzień 
30.09.2023 r.  

6. Zapoznanie się z informacją na temat realizacji projektów inwestycyjnych posiadanych przez 
Urząd Miejski w Wieluniu.  

7. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

8. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Porządek obrad stanowi zał. nr 2 do protokołu 

 

P u n k t  1 
 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Przewodniczący Radosław Buda dokonał otwarcia posiedzenia serdecznie witając wszystkich 
obecnych. Następnie stwierdził prawomocność obrad – na stan 7 członków komisji, obecnych: 7. 
Uwag nie stwierdzono. Porządek został przyjęty bez zmian. 
 
 



P u n k t  2 
 

Informacja o sporządzonym  protokole 54/23 z posiedzenia Komisji. 

 

Przewodniczący Radosław Buda poinformował, że protokół nr 54/23 został przesłany emailem 

do członków komisji. Zapytał, czy ktoś wnosi uwagi do protokołu nr 54/23? Nikt się nie zgłosił. 

Protokół nr 54/23 został przyjęty bez uwag. 

 

 

P u n k t  3 
 

 
 
Zapoznanie się z informacją o funkcjonowaniu obrony cywilnej w Gminie Wieluń zał. nr 3 

 

Przewodniczący Radosław Buda – otworzył dyskusję . 
 
 
Przewodniczący Radosław Buda stwierdził, że przy okazji wyjazdowej komisji udało się przejrzeć              

„ schrony”, miejsca takie, gdzie można by się zabezpieczyć. Czy na kanwie działań wojennych, jakie 

toczą się u sąsiada, jest coś odgórnie zlecone, aby szukać na terenie gminy takie miejsca, czy jest tak, 

jak było ?  

 

Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Kierownik USC Arkadiusz Skupień odpowiedział, że na tę 

chwilę w zakresie miejsc jakby ochrony ludności cywilnej, nie ma żadnych nowych zadań, nie ma 

żadnych nowych wytycznych. W innym zakresie jest zwiększenie obowiązków nałożonych na gminę, 

ale nie dotyczy to obrony cywilnej, lecz nakładania świadczeń rzeczowych na rzecz obronności kraju. 

Wynika to z sytuacji za wschodnią granicą, gdzie zwiększyła się liczba wniosków ze strony 

Wojskowego Centrum Rekrutacji o nakładanie na przedsiębiorców na sprzęty, które posiadają 

świadczeń rzeczowych, które są  zobowiązani wykonywać w przypadku ogłoszenia mobilizacji.  

 

Radny Tomasz Grajnert zapytał, czy to rozporządzenie, które się pojawiło z 14 lipca 2023 r. w sprawie 

warunków i trybu planowania i finansowania zadań wykonywanych w ramach przygotowania obrony 

państwa, czy ono zdjęło z nas jakieś zobowiązania czy nałożyło dodatkowe ?  

 

Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Kierownik USC Arkadiusz Skupień odpowiedział, że ta 

informacja, która została złożona  jest podobna do tej z zeszłego roku, ponieważ wszystko rozbija się 

o kwestie tak naprawdę finansowe. Na końcu tej informacji, która została przekazana członkom 

komisji, jest ujęte, że w 2023 r. Gmina Wieluń nie otrzymała dotacji z budżetu państwa na zadania 

związane  z obroną cywilną. To rozporządzenie jest powtórzeniem rozporządzenia sprzed 8 lat, to jest 

po prostu tekst jednolity. Nic nowego nie wprowadziło, ani żadnych nowych zadań, ani kwestii 

dotyczących finansowania.  



Sekretarz Miasta Magdalena Majkowska zwróciła uwagę, że w niektórych krajach społeczność ma      

w telefonach takie aplikacje, że w momencie, gdyby coś się działo, to wiedzą, jak gdzieś się znajdują, 

do jakiego schronu, w które miejsce, mogą najszybciej dotrzeć.  

Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich Arkadiusz Skupień stwierdził, że u nas przede wszystkim 

nie ma schronów.  

 

Przewodniczący Radosław Buda stwierdził, że chyba nie ma co popadać w panikę.  

 

Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich Arkadiusz Skupień dopowiedział w tej sprawie, że to 

polityka państwa jest taka, że powinna  zabezpieczyć to bezpieczeństwo. Gdyby nakładała na gminę 

te obowiązki, byłyby pewnie dotacje, byłyby pewnie obowiązki nałożone na gminę, że na liczbę 

mieszkańców powinno być tyle schronów i gmina powinna je wyposażyć. Nic takiego się jednak nie 

dzieje.  

 

Przewodniczący Radosław Buda poinformował, że Komisja Prawa i Porządku Publicznego informację 
przyjęła .  

Więcej uwag nie stwierdzono.  

 

 

P u n k t  4 
 
 
Zapoznanie się z informacją dotyczącą przygotowań do zimowego utrzymania dróg 
administrowanych przez gminę  zał. nr 4 
 

Przewodniczący Radosław Buda  poinformował, że Radni otrzymali pismo w tej sprawie. Otworzył 
dyskusję . 
 

Radna Maria Zarębska stwierdziła, że z przekazanego pisma w zasadzie nic nie wynika, jakie jest 

przygotowanie tylko, kto wygrał przetarg. Chodzi o to, jak jesteśmy zaopatrzeni w jakieś materiały.  

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś odpowiedział, że nigdy nie jesteśmy 

zaopatrzeni. Zaopatrzony jest zawsze wykonawca. Wszystkie rzeczy są po stronie wykonawcy, 

zarówno sprzęt jak i inne rzeczy. Gmina nigdy nie posiadała swojej bazy, nie posiadała sprzętu, nie 

posiadała surowców.  

 

Przewodniczący Radosław Buda zapytał, jakie trzeba spełnić kryteria, żeby przystąpić do tego 

przetargu ?  

 



Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś odpowiedział, że w specyfikacji jest wpisana 

ilość ciągników. Ma spełnić przesłanki specyfikacji, ma się wykazać odpowiednimi referencjami, czyli 

to, że nie jest to np. jego pierwsza akcja zima, czyli miał już wcześniej w utrzymaniu  jakąś sieć dróg. 

To jest drugi sezon, kiedy postanowiliśmy zawierać umowę na sezon, czyli od listopada do kwietnia,    

a nie jak to było kiedyś, że były zawierane na rok kalendarzowy.   

 

Radna Maria Zarębska stwierdziła, że w tej informacji powinno być to zapisane. Bo na komisji zostało 

to wytłumaczone.  Dla niej to nie jest informacja. Informacja jest wtedy, kiedy by zostało przekazane, 

że firmy przystąpiły do przetargu i zostały  wyłonione, ponieważ spełnią swoją funkcję, mają zaplecze, 

mają materiał.  To powinno być napisane.  

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś odpowiedział, że z ogólnodostępnej 

dokumentacji przetargowej wynika, że musiały spełnić te przesłanki. Dokumentacja jest 

ogólnodostępna, wymagania też są ogólnodostępne.  

 

Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka – Fiuk  stwierdziła, że radni powinni wiedzieć, że jak 

jest przetarg to jest do tego dokumentacja, jest specyfikacja, można to doczytać. Po co powielać 

informacje, które są już ogólnodostępne.  

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś dopowiedział, że niekiedy w miesiącu 

październiku, czy listopadzie byli na etapie wyłaniania bądź tworzenia specyfikacji, a w tym roku ta 

umowa jest podpisana. To jest stan zaawansowania przygotowań, jest podpisana umowa. W zeszłym 

roku w informacji było, że dopiero były otwarte oferty , umowa nie była podpisana. Zazwyczaj zawsze 

ta informacja jest przygotowywana podobnie, jeżeli są zgłaszane przez radnych uwagi, to kolejna jest 

przygotowywana lepiej, te wnioski są uwzględniane. Skoro nie było wniosków, żeby zawrzeć,  czy        

w posiadaniu są magazyny, czy jaką ilością sprzętu czy pługopiaskarek dysponuje wykonawca, jaką 

ilością ciągników dysponuje wykonawca, to informacja była zwięzła.  

 

Radny Tomasz Grajnert stwierdził, że dla niego informacja jest jasna, bo skoro ktoś przystępuje do 

przetargu, to musi mieć sprzęt. W gestii danej firmy jest, że ma się wywiązać ze swoich zobowiązań. 

 

Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy te dwie firmy sobie poradzą ?  

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś odpowiedział, że te firmy mają aktywnie 

zawartą umowę. To są firmy, które już w tej dziedzinie działają któryś rok z rzędu.  

 

Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy kwestia podwykonawców gminę interesuje, czy nie ?  

 



Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś odpowiedział, że to jest w interesie 

podwykonawcy, żeby zgłosić umowę do gminy. W takim momencie podwykonawca jest chroniony.   

W interesie podwykonawcy jest to, żeby być zgłoszonym u zamawiającego.  

 

Przewodniczący Radosław Buda poinformował, że Komisja Prawa i Porządku Publicznego informację 
przyjęła .  

Więcej uwag nie stwierdzono.  

 

P u n k t  5 
 
 
 
Zapoznanie się z informacją na temat usuwania azbestu na terenie Gminy Wieluń – stan na dzień 
30.09.2023 r. zał. nr 5 
 
 

Przewodniczący Radosław Buda  poinformował, że Radni otrzymali pismo w tej sprawie. Otworzył 
dyskusję . 
 

Przewodniczący Radosław Buda  poprosił o wyjaśnienie, w nawiązaniu do przekazanej pisemnej 

informacji, że Gmina Wieluń do chwili obecnej nie otrzymała dotacji na potrzeby realizacji 

przedmiotowego zadania.  

 

Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka – Fiuk poinformowała, że dane zawarte                     

w informacji to był stan na dzień 2 października 2023 r., to się już zmieniło.  

 

Pracownik z Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej potwierdził, że fundusz wysłał 

zapytanie, czy  podtrzymane jest to, co było we wniosku pod kątem finansowym  i rzeczowym. 

Informacja została przesłana i należy czekać, co będzie dalej.  

 

Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka – Fiuk stwierdziła, że jest to raczej kolejny krok do 

tego, żeby ta umowa z gminą została podpisana.  

 

Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy tym programem jest duże zainteresowanie 

mieszkańców ?  

 

Pracownik z Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej odpowiedziała, że praktycznie cały 

czas mieszkańcy składają wnioski,  przychodzą, dopytują , zainteresowanie jest.  

 



Przewodniczący Radosław Buda poinformował, że Komisja Prawa i Porządku Publicznego informację 
przyjęła .  

Więcej uwag nie stwierdzono.  

 

 

P u n k t  6 
 

Zapoznanie się z informacją na temat realizacji projektów inwestycyjnych posiadanych przez Urząd 
Miejski w Wieluniu zał. nr 6 
 

 

Przewodniczący Radosław Buda  poinformował, że Radni otrzymali pismo w tej sprawie. Otworzył 
dyskusję . 
 
 
 

Przewodniczący Radosław Buda  zapytał, co jest przyczyną, że prace przy Szkole Podstawowej            

w Bieniądzicach ustały ?  

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś odpowiedział, że podwykonawca, który jest 

zgłoszony, zakończył roboty, które są w jego zakresie. Teraz powinny się rozpocząć  roboty związane    

z nawierzchniami i konstrukcjami.  

 

Radny Tomasz Grajnert zapytał o budowę i projekt budowy oświetlenia, bo w jednym punkcie jest 

budowa oświetlenia na ul. Granicznej i Kijak w poszczególnych miejscach, w którym to jest mniej 

więcej miejscu ?  

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś odpowiedział, że to jest przedłużenie tej           

ul. Granicznej, czyli ten odcinek Kijaka, gdzie oświetlenie jest w tej chwili około 50 m od ulicy na linii 

dystrybucyjnej. Budowa to jest ten odcinek wykonany w okolicach, tam stoją 4 słupy, to jest               

w  okolicach ogródków działkowych.  

 

Radny Tomasz Grajnert zapytał o oświetlenie przy drodze powiatowej, czy o to musi się już powiat 

zatroszczyć, czy to też jest po stronie miasta ? 

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś odpowiedział, że zgodnie z prawem 

energetycznym, gmina odpowiada za oświetlenie dróg publicznych praktycznie wszystkich                      

z wyłączeniem dróg krajowych poza terenem zabudowanym. Za utrzymanie oświetlenia przy 



wszystkich drogach gminny, powiatowych, wojewódzkich i krajowych w terenie zabudowanym 

odpowiada gmina. Budowę oświetlenia może przeprowadzić zarówno zarządca drogi jak i gmina.  

 

Przewodniczący Radosław Buda zapytał o projekt przebudowy stadionu wielofunkcyjnego przy        

ul. Wojska Polskiego, bo ponoć gmina otrzymała 2 000 000,00 zł. dotacji, czy ta kwota  sprawi, że coś 

będzie rozbudowane, zmieni w projekcie tego stadionu czy cokolwiek będzie dodane, np. bieżnia?  

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś odpowiedział, że przewidywana jest 

modernizacja płyty głównej, przebudowa bieżni, na bieżnię o powierzchni poliuretanowej dł. 400 m, 

elementy lekkoatletyczne.  

 

Przewodniczący Radosław Buda dopytał jeszcze, czy ta kwota nie daje do myślenia, żeby jeszcze 

zwiększyć ilość oświetlenia ?  

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś odpowiedział, że oświetlenie będzie takie na 

poziomie boisk treningowych. Na takie nasze potrzeby chyba będzie wystarczające.  

 

Przewodniczący Radosław Buda zapytał czy tą kwotą można jeszcze percypować w  budowie 

oświetlenia  boiska sportowego w lasku , czy w tej kadencji już nic nie będzie robione?  

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś odpowiedział, że pomysł boiska w tym miejscu 

został zarzucony i to zostało zdjęte z inwestycji.  

 

Przewodniczący Radosław Buda pytał czy coś jeszcze będzie podejmowane w tej kadencji ?  

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś odpowiedział, że w zależności od tego z jaką 

przychylnością rady to się spotka.  

  

Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy coś się już dzieje z boiskiem na Starych Sadach ? 

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś odpowiedział, że teren jest przekazany.           

Na placu budowy około dwa tygodnie temu  był obecny przedstawiciel wykonawcy, który deklarował, 

że w ciągu tygodnia wygrodzi teren i rozpocznie prace. Od tygodnia plac powinien być wygrodzony. 

Zakres finansowy, który jest do przerobienia w tym roku, jest to wykonalne.  

 



Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy prace związane z programem „Czyste powietrze” idą 

zgodnie z harmonogramem, zakończy się do końca października ?  

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś odpowiedział, że program „ Czyste powietrze” 

jest realizowany na bieżąco. Na dzień wczorajszy było założone ponad czterdzieści instalacji. Do 

założenia jest około 240. Jest taka deklaracja, że od jutra ma pracować około 13 ekip, zakładających 

instalacje. Na chwilę obecną jest ich 7 -10 ekip. Na pewno braknie czasu, ale to dla gminy nie wiąże 

się z jakimiś konsekwencjami.  

 

Przewodniczący Radosław Buda dopytywał, czy gmina nie straci dofinansowania ? 

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś odpowiedział, że trzeba się rozliczyć do końca 

roku. To jest rozliczenie jednej inwestycji składające się z 240 zadań.  

 

Radny Tomasz Grajnert zapytał czy jest w stanie dowiedzieć się do Sesji ile instalacji jest założonych ?  

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś odpowiedział, że te 2 – 3 dni żadnej wielkiej 

różnicy nie zrobią. W zakresie kolektorów i kotłów na biomasę temat jest już zakończony i odebrany.  

 

Radny Tomasz Grajnert zapytał, czy z tej III edycji programu „ Czyste powietrze” z tych wszystkich 

wniosków, które się zakwalifikowały, czy  jest duża grupa  osób, które jeszcze nie podpisały umowy ?  

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś odpowiedział że podpisywanie umów jest          

w trakcie. Żaden wniosek, który został złożony nie został odrzucony, czyli każdy kto złożył wniosek      

w terminie został w programie ujęty. Wniosków zostało złożonych około 500.  

 

Przewodniczący Radosław Buda dopytywał, bo na Komisji Oświaty, która miała miejsce we wrześniu      

z przedstawicielami klubów sportowych były naciski na oświetlenie boiska w  Kurowie i Masłowicach, 

czy jest to realizowane ?  

 

 Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś odpowiedział, że na Kurów jest dokumentacja 

a co do  Masłowic to nie było takiego zadania inwestycyjnego, nawet w zakresie dokumentacji. Tak 

więc Masłowice należałoby rozpocząć od wykonania projektu.  

 

Przewodniczący Radosław Buda pytał na jakim etapie jest dofinansowanie hali w Kurowie ?  

 



Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś odpowiedział, że w Kurowie jest 

rozstrzygnięcie pozytywne.  

 

Przewodniczący Radosław Buda poinformował, że Komisja Prawa i Porządku Publicznego informację 
przyjęła .  

Więcej uwag nie stwierdzono.  

 

 

 

P u n k t  7 
 
 
Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

 

Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ma ktoś pytania, uwagi? 

 

Radny Krzysztof Poznerowicz zapytał o ul. Różaną, czy po ostatniej awarii jest jeszcze taka 

możliwość, żeby to poprawić ? To jest załatane, ale tam jeszcze taka dziura się zrobiła, czy można to  

poprawić ?  

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś odpowiedział że dziura, która jest tam w tej 

chwili zostanie załatana kruszywem. To już zostało wykonawcy kilkukrotnie zgłaszane. Trzeba się 

będzie pochylić nad tematem głębszych działań, ale na pewno nie w tym roku.   

 

Radny Tomasz Grajnert zapytał Panią Wiceburmistrz, bo na ostatniej Komisji Prawa i Porządku 

Publicznego w sierpniu był składany wniosek o postawienie na ul. Warszawskiej znaku pionowego 

zakaz skrętu w lewo, na wysokości Centrum Handlowego Lilia, to było skierowane do Komisji 

Bezpieczeństwa przy Starostwie Powiatowym w Wieluniu, co się z tym dzieje ?  

 

Wiceburmistrz Wielunia Joanna Skotnicka – Fiuk  odpowiedziała, że na tę chwilę nie ma żadnej 

odpowiedzi. Obiecała, że Naczelnik Maciej Preś sprawdzi, co w tej sprawie się dzieje.  

 

Radny Tomasz Grajnert pytał, czy wpłynęła dotacja na remont tych chodników na różnych ulicach .  

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś odpowiedział że jesteśmy na czwartym miejscu 

na liście rezerwowej.  

 



Radny Krzysztof Poznerowicz dopytywał, czy to chodziło też o ul. Słowackiego ?  

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś odpowiedział że tak. Były tam cztery 

lokalizacje.  

 

Radna Maria Zarębska nawiązała do tego, że na ostatniej sesji Rady Miejskiej zarówno Burmistrz, jak 

i Naczelnik obiecywali poprawę drogi na os. Wyszyńskiego , przy tzw. Białym Domu, nic się nie dzieje, 

a już miało być robione.  

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś odpowiedział, że umowa została podpisana        

z wykonawcą. Umowę z tym samym wykonawcą zawarła tez Spółdzielnia Mieszkaniowa. Z tego co 

wiadomo, tam jest termin listopadowy zakończenia robót.  

 

Przewodniczący Radosław Buda poruszył temat zmian w Gminnych Przewozach Pasażerskich. Po 

rozmowach z Naczelnikiem Bartoszem Skupniem uzyskał informację, że na linii H zostanie stworzony 

autobus tzw. „bis” z uwagi na liczne zgłoszenia, że busy są przepełnione i z powodu przesunięcia o      

7 min, które jest bardzo znaczące, dzieci spóźniają się do szkoły zwłaszcza do liceum na                            

ul. Nadodrzańskiej. Zapytał od kiedy ten autobus „ bis” będzie kursował ? Czy jest to nadal aktualne ?  

 

Pracownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej odpowiedział, że na chwilę obecną 
jest puszczony większy autobus i jest realizowany odbiór wszystkich pasażerów. Nie ma 
niepokojących sygnałów, że nie wszyscy zostali zabrani. Jeśli chodzi o rozmowy z operatorem, to 
musiałby dopytać jeszcze Naczelnika, który prowadzi takie bezpośrednie rozmowy.  
 
 
Przewodniczący Radosław Buda dopytywał, że skoro jeździe większy autobus, to problem pozostaje, 

że dzieci nadal się spóźniają do szkoły na godz. 8.00 na ul. Nadodrzańską, na ul. Piłsudskiego. To 

rozwiązuje tylko jeden problem, jeżeli jest autobus większy to oznacza tylko tyle, że wszyscy się jakoś 

pomieszczą ale i tak dzieci się spóźniają do szkoły.  

 

Radny Tomasz Grajnert pytał, czy nie można wrócić do takich rozwiązań, jak były kiedyś, żeby dzieci 

zdążały do szkoły ? Czy nie można wrócić do tego, że autobus przyjeżdżał 10 min wcześniej?                

Co z tego, że jest większy autobus, skoro ta grupa, która kiedyś dojeżdżała do szkoły, już teraz nie 

dojeżdża.  

 

Przewodniczący Radosław Buda stwierdził, że ten autobus powinien rozpoczynać bieg, tak jak 

rozpoczynał. Prosił bardzo w imieniu mieszkańców jak i swoim, żeby wrócić do pierwotnego rozkładu.  

 

Pracownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej odpowiedział, że jest to sieć 

połączona i nie da się tak wszystkiego pogodzić.  Na chwilę obecną monitorowany jest czas. Jeśli 



chodzi o przystanek na ul. 18 Stycznia ( Młyn) autobus w dniu dzisiejszym był 7.56  to tak, jak było to 

poprzednio. Sytuacja jest monitorowana.  

 

Przewodniczący Radosław Buda  poprosił o sprawdzenie tego kursu o godz. 6.30 , który wyjeżdża           

z Placu Legionów do Jodłowca, jaka jest ilość pasażerów. Stwierdził, ze z pewnością nie cieszy się to 

dużym zainteresowaniem.  

 

Pracownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej obiecał, że przyjrzą się temu kursowi.  

 

Przewodniczący Radosław Buda obiecał, że będzie o to dopytywał. 

 

Sekretarz Miasta Magdalena Majkowska poinformowała, że Pan Jacek Raszewski przekazał, że 

będzie złożony projekt uchwał na kolejną sesję w listopadzie w związku z rozszerzeniem strefy 

płatnego parkowania.  

 

Więcej uwag nie stwierdzono.  

 

 

 

P u n k t  8 
 
 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Radosław Buda dokonał zamknięcia posiedzenia. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
Protokołowała:                     Przewodniczący komisji 
 

Magdalena Stępień                            Radosław Buda 
 

 

 

 


